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Σαµαράς: Εξοφλήστε τα χρέη ΕΟΠΥΥ 
Σύσκεψη στο Μαξίµου µε στόχο την επιτάχυνση της αποπληρωµής των οφειλών προς ιδιώτες 

Των γιωργου π. τερζη 
πεννυσµπουλουτζα 

Επιτάχυνση των διαδικασιών αποπληρωµήδ 
των ληξιπρόθεσµων 

οφειλών npos προµηθευτέδ ιατρικών 
προϊόντων και υπηρεσιών 

επιδιώκει n κυβέρνηση, σε µια 
προσπάθεια να εξασφαλίσει την, 
κατά το δυνατόν, απρόσκοπτη 
λειτουργία του συστήµατοε υγείας, 
αλλά και να «πέσει» χρήµα στην 
αγορά, για το οποίο µάλιστα ήδη 
έχει δεσµευθεί από προηγούµενεε 
δόσεΐ5 τα τρόικαδ. 

To ζήτηµα των ληξιπρόθεσµων 
ετέθη xBes επί τάηητο5, σε σύσκεψη 

που πραγµατοποιήθηκε 

Στόχος να εξασφαλιστεί 
n καλή λειτουργία 
του συστήµατος 

υγείας, αλλά και να 
κυκλοφορήσει ρευστό 
χρήµα στην αγορά. 

στο Μέγαρο Μαξίµου υπό τον κ. 
Αντώνη Σαµαρά µε τη συµµετοχή 
των υπουργών Υγεία5 Αδ. Γεωργιάδη, 

Εργασίαε Ιω. Βροΰτση και 
του επικεφαλήε του ΕΟΠΥΥ, ∆ηµ. 
Κοντού. Κατά ηληροφορίεε, ο κ. 
Σαµαράε ζήτησε να υπάρξει εντατικοποίηση 

των προσπαθειών 
προκειµένου να επιταχυνθεί n 
διαδικασία, n οποία -ontos προκύπτει- 

«κολλάει» στην οργανωτική 
ανεπάρκεια των ασφαλιστι- 

Σύσκεψη, uno ιον πρωθυπουργό Αντ. Σαµαρά, πραγµατοποιήθηκε χθες στο Μέγαρο Μαξίµου µε τπ συµµετοχή 
των υπουργών Υγείας Αδ. Γεωργιάδπ, Εργασίας Ιω. Βρούτσπ και του επικεφαλής του ΕΟΠΥΥ ∆ηµ. Κοντού. 

κών ταµείων. Γνώστε5 τα κατάσταση 
περιγράφουν κωµικοτραγικέ5 

καταστάσειε, όπου λίστεε 
µε ληξιπρόθεσµε5 οφειλέ5 «χάνονται» 

µεταξύ ασφαλιστικών ταµείων. 
Την προσεχή ∆ευτέρα θα 

πραγµατοποιηθεί -εκτόε απρόοπτου- 
νέα σύσκεψη των συναρµόδιων 
υπουργών προκειµένου 

να αναζητηθούν λύσεΐ5. 

Σηµειώνεται ότι, oncos είχε δηλώσει 
πρόσφατα ο unoupYos Υγεί- 

as Αδωνίδ Γεωργιάδα, για την 
αποπληρωµή των ληξιπρόθεσµων 
οφειλών (εακ 31/12/2011)τωνΤαµείων 

που εντάχθηκαν στον ΕΟΠΥΥ, 
δεσµεύθηκε από τη δόση 

του περασµένου ∆εκεµβρίου ποσό 
ύψου5 δύο δισ. ευρώ. Egjs tis 20 
Ιουλίου είχαν δοθεί otous παρόxous 

µόλΐδ 330 εκατ., λόγω Tns 
αδυναµία5 τωνΤαµείων να εκκαθαρίσουν 

τα τιµολόγια. Υπό tis 
πιέσειε και των δανειστών για τη 

γρήγορη αποπληρωµή των χρεών 
προκειµένου «να µπει άµεσα ρευστό 

στην αγορά», n ηγεσία του 
υπουργείου Υγεία5 έχει θέσει στόχο 

έωδ το τέλθ5 του έτουε οι πληρωµέ5 
να έχουν φτάσει το 1,5 δισ. 

ευρώ. Μάλιστα, από το υπουργείο 
δεν έχουν αποκλείσει το ενδεχόµενο 

να ενεργοποιηθούν ιδιωτικέδ 
ελεγκτικέ5 εταιρείε5 και για την 
εκκαθάριση των τιµολογίων των 
παροχών, εφόσον χρειαστεί. 

Η ηγεσία του υπουργείου Υγείas 
εµφανιζόταν χθε5 έτοιµη να 

αποστείλει στο υπουργείο ∆ιοικητικήε 
Μεταρρύθµισα τον κατάλογο 

µε tous 1.500 υπαλλήλου5 
που θα υπαχθούν σε καθεστώε 
διαθεσιµότηταε τον Σεπτέµβριο, 
διαβεβαιώνονταε ότι «το σύνολο 
αυτών» θα απορροφηθεί σε νοσοκοµεία 

και δοµέε στο πλαίσιο 
τα ανασυγκρότησα του ΕΣΥ. 
Οι «διαθέσιµοι» του Υγεία5 θα 
προκύψουν µέσω του προγράµµατο5 

συγχώνευσα και µετατροπήε 
νοσοκοµείων του ΕΣΥ 

σε κέντρα υγείαε αστικού τύπου 
και δοµέ5 για χρόνιεε παθήσειε. 

Παράλληλα, ο κ. Γεωργιάδα 
δηλώνει αποφασισµένο5 να υλοποιήσει 

το σύνολο των δεσµεύσεων 
που έχει αναλάβει n Ελλάδα 

στο πλαίσιο του προγράµµατοε 
δηµοσιονοµικήε προσαρµογήε. 
Κατά πληροφορίες, χθεζ, είχε 
σύσκεψη µε εκπροσώπους φαρµακευτικών 

εταιρειών αλλά και 
φαρµακοποιών, τόσο για το ζήτηµα 

των οφειλών όσο και για 
την προώθηση των γενοσήµων 
και τα δυνατότητας διάθεσα 
µη συνταγογραφούµενων φαρµάκων 

µέσω πιστοποιηµένων 
διαδικτυακών φαρµακείων. «∆εν 
υπάρχει λογική στο αίτηµα για 
περαιτέρω καθυστέρηση στην 
υλοποίηση των δύο δεσµεύσεων», 

φέρεται να επισήµανε ο κ. 
Γεωργιάδα. Σηµειώνεται ότι n 
χρήση γενοσήµων, εκτός νοσοκοµείων, 

υπολείπεται κατά πολύ 
των στόχων που έχουν τεθεί από 
το Μνηµόνιο. 
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